

## 通灵小提琴 枫木花纹 金黄色

产品名称	通灵小提琴 枫木花纹 金黄色
公司名称	泰兴市通灵提琴厂
价格	2500.00/把
规格参数	包装:琴盒 品种:胡琴 产地:江苏
公司地址	暂无
联系电话	86 0523 87205518 13584856520

## 产品详情

包装	琴盒	品种	胡琴
产地	江苏	材质	白松 枫木
规格	4/4 3/4	颜色	金黄色

高档枫木背板小提琴，材料自然风干数年时间。我们出售的高档提琴提供终身服务，您不满意可退货至通灵提琴厂，我们愿意尽自己的最大能力提供优质的产品、优秀的服务。以下为枫木高档小提琴照片，供欣赏。此琴可参加高级别考级和珍藏。欢迎外贸商、琴行批发商订购，价格更有优惠。

江苏省泰兴通灵提琴厂位于中国提琴之乡——溪桥，本厂创办于2005年，是专业生产小提琴、中提琴、大提琴的中型企业，企业拥有员工50多人，其中20多人具有10年以上提琴制作经验。凭借经验丰富的老员工，通灵提琴厂能根据客户的不同需求制作出优秀的产品，满足客户对花纹、木料的需求。通灵提琴厂以一流的生产设备，精湛的技术，齐全的品种，良好的品牌信誉，可靠的质量保障体系和完善的售后服务，赢得了广大音乐爱好者和同行的支持与厚爱。本厂制作的提琴产品广泛销售于全国各地，同时已销售至港澳台等地区。

通灵提琴厂的未来是美好的，我们从起步时拥有几位老师傅的作坊，凭借优秀的产品，一步步拓宽了提琴市场，一跃成为在提琴舞台上拥有一席之地，经营业绩逐年递增的提琴厂。21世纪是人才竞争的时代，通灵提琴厂将继续发挥老员工的优势，培养年轻员工的手工技能，时刻准备着，在进一步扩大现售市场份额的同时进军欧洲市场。 tongling violin factory is located in xiqiao, a violin town in taixing, jiangsu province of china. it ' s a medium-sized factory founded in 2005 and it is specialized in producing violin, viola and cello. tongling violin factory has more than 50 employees, 20 of which have more than 10 years ' experience in violin making. with all these staff, tongling violin factory can produce products with excellent patterns and materials to meet different demands of our customers. with first-class production equipments, exquisite technology, a full range of varieties, good brand reputation, reliable quality assurance system and perfect after-sales service, tongling violin factory has won the support and love from overwhelming majority of music lovers and peers. our products are widely sold all over china. at the same time our violin have been sold to hong kong, macao, taiwan and other regions. tongling violin factory has a

bright future in its development. we ever had only a few experienced staff. with the excellent products, we have opened up the violin market step by step and own a violin factory which has a place on the violin stage and whose business performance increasing year by year.